
Verslag ledenadministratie 2023 

 

In 2023 87 nieuwe leden ingeschreven  

Totaal 371 leden aan het eind van het jaar 

Opzeggingen 116 . 

Tot zover de nog te achterhalen cijfers. 

Omdat Sportlink nogal veel tijd kostte om de ledenadministratie en de cursusadministratie in bij te 

houden, werd gezocht naar een minder tijdrovend systeem. 

Ik heb er een drietal bekeken, maar geen van drieën voldeed wat mij betreft aan wat er nodig is voor 

een vereniging, hoewel ze wel geschikt leken voor b.v. een pension of hondenschool. 

Zeker voldeden ze niet aan de eis minder bewerkelijk te zijn voor mij dan Sportlink. Ondanks mijn 

aanbod nog een jaar met Sportlink door te gaan en intussen even verder te kijken of er nog iets 

beters was dat wel speciaal voor verenigingen geschikt was, is besloten om met het huidige systeem 

in zee te gaan. 

Dat zou voor mij betekenen dat ik me intussen het vierde systeem zou moeten eigen maken om de 

ledenadministratie in bij te houden. Zonder dat het voor mij minder werk zou worden dan Sportlink, 

waar ik al vertrouwd mee was. Dat zag ik niet meer zitten. Dit is dan ook mijn laatste verslag van de 

ledenadministratie. Ik ben intussen terug bij mijn oude liefde: de redactie. 

 

Maureen Hennink 

Mede namens Wil Elbertse, met wie ik met veel plezier heb samengewerkt. 


